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بیرانوند: همدلی پرسپولیس در این یک سال، بعد از بازی با الدحیل اتفاق افتاد/ از آسیا حذف
شدیم اما هنوز چیزی تمام نشده است

 شنبه ۱۸ آذر ۱۴۰۲ - ۲۱:۱۰ شناسه خبـر : ۱۲۶۰۴۸

 دروازهبان پرسپولیس معتقد است اتحاد در این تیم، پس از شکست سرخپوشان برابر الدحیل آغاز شد.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، علیرضا بیرانوند بعد از برتری یک بر صفر تیم فوتبال پرسپولیس مقابل هوادار اظهار

داشت: اتفاق میافتد که بعضی دیدارهای حساس را از دست میدهیم و جمع کردن تیم پس از آن سخت است.

پنجشنبه دربی داریم و امیدوارم سه امتیاز بازی را بگیریم. شاید گاهی اوقات تمرکز خودمان را از دست دادیم و چیزی

نبودیم که باید باشیم.
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وی با بیان اینکه بازیکنان پرسپولیس تمام تمرکز خود را روی خروج از شرایط سخت گذاشته بودند، عنوان کرد: خدا را

شکر که در این مسابقه پیروز شدیم و این برد را به هواداران تبریک میگویم. دست همه آنها را میبوسم و میدانم که

اگر بازی در روز تعطیل برگزار میشد، دو برابرِ امروز به ورزشگاه میآمدند. هواداران نشان دادند آنها هستند که

پرسپولیس را سر پا نگه میدارند.

دروازهبان پرسپولیس در مورد خشم هواداران این تیم پس از شکست سرخپوشان مقابل الدحیل گفت: نباید بگویید این

اتفاق فقط برای پرسپولیس افتاد. در چند سال گذشته هواداران تیمهای دیگر نیز چنین کاری کردند و باید حق را به

هواداران داد. قبل از دیدار با الدحیل یک مسابقه را میدیدیم که برای ما خیلی مهم بود و با توجه به نتایج شارجه و السد،

میگفتیم که باید پنج گل به الدحیل بزنیم. با این حال با پیروزی با هر نتیجهای میتوانستیم صعود کنیم.

بیرانوند با بیان اینکه اتفاقات بعد از دیدار با الدحیل دیگر از سوی هواداران پرسپولیس دیده نمیشود، خاطرنشان کرد:

امیدوارم طرفداران باید به ما انرژی بدهند. آنها میدانند ما تیمی هستیم که در این هفت سال، شش قهرمانی (لیگ برتر)

آوردیم. هواداران، خودشان را با هواداران تیمهای دیگر مقایسه کنند و ببینند آنها چقدر سختی میکشند!

وی درباره کارت زردی که در دیدار با هوادار به خودش نشان داده شد، بیان کرد: به نظرم داور باید چنین کارتی

میداد. ما نیاز به این برد داشتیم و گاهی باید بازی را متوقف کرد.

دروازهبان پرسپولیس در مورد دیدار اخیر مدیرعامل و سرمربی سرخپوشان تصریح کرد: همدلی ما در این یک سال، بعد

از دیدار با الدحیل اتفاق افتاد. جلسه خیلی خوبی با درویش و گلمحمدی داشتیم و این اتحاد باید ادامه داشته باشد.

پرسپولیس در این سالها همینگونه نتیجه گرفته و هنگامی که اتحاد داشته، تیمهای زیادی بودند که ترسیدند.

بیرانوند با اشاره به انتظارات بالای هواداران پرسپولیس از شاگردان یحیی گلمحمدی اظهار داشت: برخی مربیان

میخواهد فشار را از بازیکنان خودشان بردارند و بگویند هواداران انتظاری از ما ندارند. با این حال هواداران پرسپولیس

انتظار دارند این تیم همیشه مدعی باشد و امیدوارم آنها از پرسپولیس حمایت کنند. قول میدهم جزو مدعیان قهرمانی

لیگ برتر هستیم و تا دقیقه آخر برای قهرمانی میجنگیم.

وی درباره درخشش بازیکنان نیمکتنشین سپاهان مقابل مس رفسنجان و دست خالی گلمحمدی روی نیمکت خاطرنشان

کرد: این مسئله چه ربطی به ما دارد؟ ما با دست خالی به فینال آسیا هم رسیدیم و در آن سال، از امسال هم کمتر بازیکن

داشتیم. پس مسلماً میتوانیم کار بزرگی انجام بدهیم و یکی از کارهای بزرگ، موفقیت در لیگ قهرمانان آسیا بود که
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حذف شدیم. با این حال هنوز چیزی تمام نشده است.

دروازهبان پرسپولیس در مورد قهرمانی سرخپوشان در لیگ برتر، در سالهایی که به نایب قهرمانی آسیا دست یافتند،

عنوان کرد: سال 2018 نتوانستیم قهرمان آسیا شویم، اما پس از آن سه قهرمانی لیگ آوردیم. فینال لیگ قهرمانان آسیا را

در سال 2020 در قطر از دست دادیم، اما بعد از آن قهرمان ایران شدیم. امسال تازه در مرحله گروهی بودیم و نباید آن را

بزرگ کرد. زندگی ادامه دارد و هواداران پرسپولیس میدانند امسال ممکن است سال خیلی خوبی برای ما باشد.

بیرانوند با اشاره به دربی روز پنجشنبه تصریح کرد: دربی بازی بزرگی است و خیلیها میگویند حتی اگر قهرمان

نشدید، دربی را ببرید. من این موضوع را قبول ندارم. چند سال قبل تیمهایی که دربی را میبردند و قهرمان نمیشدند،

برای آرامش هواداران چنین حرفی میزدند. این مسئله را قبول نداریم و میگوییم دربی را ببر یا بباز، اما قهرمان شو! این

مسئله میتواند ما را خوشحال کند.

وی در این باره که گفته میشود خودروهایی که حواله آنها برای بازیکنان تیم ملی صادر شده، در داخل کشورمان پلاک

نمیشود، گفت: پژو پارس من هنوز پلاک نمیشود!
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